

SOCIÉTÉ DES NATIONS

*Recueil des Traités et des Engagements
Internationaux enregistrés par le Secrétariat
de la Société des Nations.*

LEAGUE OF NATIONS

Treaty Series

*Publication of Treaties and International Engagements
Registered with the Secretariat of the
League of Nations.*

SOCIÉTÉ DES NATIONS

Recueil des Traités

*et des Engagements Internationaux enregistrés par le
Secrétariat de la Société des Nations.*

VOLUME 2**1920****NUMÉRO 1**

TABLE DES MATIÈRES.

	Pages
No. 41. — Etats-Unis d'Amérique, Empire Britannique, Danemark, France, etc.	
Traité relatif à l'Archipel du Spitzberg. Signé à Paris, le 9 février 1920	7
No. 42. — Etats-Unis d'Amérique, Empire Britannique, Chine, Cuba, France, etc. :	
Arrangement entre les Puissances Alliées et Associées, relatif au compte des Réparations en ce qui concerne l'Italie. Signé à Saint-Germain-en-Laye, le 10 septembre 1919...	21
No. 43. — Etats-Unis d'Amérique, Belgique, Empire Britannique, Chine, Cuba, France, etc. :	
Déclaration portant modification de l'arrangement conclu le 10 septembre 1919, entre les Puissances Alliées et Associées, relatif au compte des Réparations en ce qui concerne l'Italie. Signé à Paris, le 8 décembre 1919.	29
No. 44. — Etats-Unis d'Amérique, Belgique, Empire Britannique, Chine, Cuba, France, etc. :	
Arrangement entre les Puissances Alliées et Associées concernant la contribution aux dépenses de libération des territoires de l'ancienne monarchie austro-hongroise. Signé à Saint-Germain-en-Laye, le 10 septembre 1919.	35
No. 45. — Etats-Unis d'Amérique, Belgique, Empire Britannique, Chine, Cuba, France, etc. :	
Déclaration portant modification de l'arrangement conclu le 10 septembre 1919, entre les Puissances Alliées et Associées, concernant la contribution aux dépenses de libération des territoires de l'ancienne monarchie austro-hongroise. Signée à Paris, le 8 décembre 1919	43
No. 46. — Etats-Unis d'Amérique, Empire Britannique, France, Italie et Japon :	
Décision de la Conférence des Ambassadeurs, relatives à Teschen, Spitz et Orava, en date, à Paris, du 5 août 1920	49

LEAGUE OF NATIONS

Treaty Series

*Publication of Treaties and International Engagements
Registered with the Secretariat of the League of Nations.*

VOLUME 2

1920

NUMBER 1

TABLE OF CONTENTS.

	Page
No. 41. — United States of America, British Empire, Denmark, France, etc. :	
Treaty concerning the Archipelago of Spitsbergen. Signed at Paris, February, 9, 1920.	7
No. 42. — United States of America, British Empire, China, Cuba, France, etc. :	
Agreement between the Allied and Associated Powers with regard to the Italian reparation payments. Signed at Saint-Germain-en-Laye, September, 10, 1919	21
No. 43. — United States of America, Belgium, British Empire, China, Cuba, France, etc.	
Declaration modifying the agreement of September, 10, 1919, between the Allied and Associated Powers with regard to the Italian reparation payments. Signed at Paris, December, 8, 1919	29
No. 44. — United States of America, Belgium, British Empire, China, Cuba, France, etc.	
Agreement between the Allied and Associated Powers with regard to the contribution to the cost of liberation of the territories of the former Austro-Hungarian monarchy. Signed at Saint-Germain-en-Laye, September 10, 1919	35
No. 45. — United States of America, Belgium, British Empire, China, Cuba, France, etc.	
Declaration modifying the agreement of September 10, 1919, between the Allied and Associated Powers with regard to the contributions to the cost of liberation of the territories of the former Austro-Hungarian monarchy. Signed at Paris, December, 8, 1919	43
No. 46. — United States of America, British Empire, France, Italy and Japan :	
Decision of the Conference of Ambassadors with regard to Teschen, Spisz and Orava, dated Paris, August, 5, 1920	49

No. 47. — Allemagne et Suède :

Echange de notes en date du 31 mars 1920, entre l'Allemagne et la Suède, concernant la prolongation du Traité de Commerce et de Navigation du 2 mai 1911 59

No. 48. — Allemagne et Gouvernement des Soviets de Russie :

Arrangement relatif au rapatriement réciproque des prisonniers de guerre et des internés civils, signé à Berlin le 19 avril 1920 63

No. 49. — Allemagne et Latvie :

Arrangement conclu entre l'Allemagne et la Latvie concernant l'échange de leurs prisonniers de guerre respectifs, signé à Berlin le 20 avril 1920 71

No. 50. — Allemagne et Hongrie :

Arrangement conclu entre l'Allemagne et la Hongrie relatif au passage de leurs prisonniers de guerre respectifs, signé à Berlin le 8 mai 1920 79

No. 51. — Allemagne et Gouvernement des Soviets de Russie :

Dispositions concernant l'exécution de l'Arrangement conclu entre l'Allemagne et la République Socialiste Fédérale des Soviets de Russie, relative au rapatriement réciproque des prisonniers de guerre et des internés civils, signée à Berlin, le 7 juillet 1920 85

No. 52. — Allemagne et Latvie :

Convention provisoire relative à la reprise des relations entre l'Allemagne et la Latvie, signée à Berlin le 15 juillet 1920 91

No. 47. — Germany and Sweden :

Exchange of Notes of March 31, 1920, between Germany and Sweden, concerning the prolongation of the Treaty of Commerce and Navigation of May 2, 1911 59

No. 48. — Germany and Soviet Government of Russia :

Agreement with regard to the mutual repatriation of prisoners of war and interned civilians, signed at Berlin on April 19, 1920 63

No. 49. — Germany and Latvia :

Agreement between Germany and Latvia concerning the exchange of their respective prisoners, signed at Berlin on April 20, 1920 71

No. 50. — Germany and Hungary :

Agreement between Germany and Hungary with regard to the through transport of their respective prisoners of War, signed at Berlin on May, 8, 1920 79

No. 51. — Germany and Soviet Government of Russia :

Arrangement for carrying out the agreement between the German Reich and the Russian socialist federal Soviet Republic with regard to the mutual repatriation of prisoners of war and interned civilians, signed at Berlin on July 7, 1920 85

No. 52. — Germany and Latvia :

Preliminary Agreement as to the resumption of relations between Germany and Latvia, signed at Berlin on July 15, 1920 91